

**Amazing™**  
*Asia* 缤纷亚洲

# 5D4N 香港+澳门 (港珠澳大桥)

## HONG KONG + MACAO (HONG KONG - ZHUHAI - MACAO BRIDGE)

Tour Code: HJC-5

**Golden®**  
Destinations



Hong Kong  
香港



Macao  
澳门



NO SHOPPING STOP  
全程无购物站



Ruins of St. Paul's  
大三巴



Repulse Bay  
浅水湾



HONG KONG-ZHUHAI-  
MACAO BRIDGE  
港珠澳大桥



The Peak  
太平山

行程次序, 以当地旅社安排为准。

\*图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

\*Pictures shown are for illustration purposes only



The Londoner Macao  
澳门伦敦人



A-Ma Temple  
妈祖庙



Hong Kong Palace Museum  
香港故宫文化博物馆



## 精简行程

**第一天 吉隆坡 ✈️ 香港** (机上用餐)

- ☑ 入住酒店

**第二天 香港** (早/午/晚)

- ☑ 金紫荆广场
- ☑ 浅水湾
- ☑ 西九文化区-香港故宫文化博物馆
- ☑ 旧城中环 (煤气灯街, 荷李活道)
- ☑ 泰昌饼家
- ☑ 大馆
- ☑ 太平山 (含单程缆车)

**第三天 香港 🚌 澳门** (早/午/晚)

- 🚌 途径港珠澳大桥
- ☑ 益隆炮竹厂
- ☑ 关前荟
- ☑ 九澳七苦圣母小堂
- ☑ 上葡京综合度假村
- ☑ 大三巴牌坊
- ☑ 官也街
- ☑ 妈祖庙
- ☑ 澳门伦敦人

**第四天 澳门**

- ☑ 自由活动

**第五天 澳门 🛫 香港 ✈️ 回程** (早/机上用餐)

- ☑ 送往澳门码头, 乘船返回香港



✓ 3早餐 / 2午餐 / 2晚餐

风味餐:

- ★ 港式点心
- ★ 澳门旅游塔360° 餐厅
- ★ 澳门葡式风味餐

## 观光景点:

### 香港

- ◆ **金紫荆广场** - 在维多利亚港沿海的金紫荆广场上, 矗立着一座名为“永远盛开的紫荆花”之大型雕塑, 是中央人民政府赠予香港特别行政区政府的贺礼, 纪念1997年香港主权移交。
- ◆ **浅水湾** - 是著名的游泳海滩。由于景致优美和环境翠绿清幽, 因此建有不少豪宅, 为富豪集中地。海滩呈弯月形, 滩床宽阔, 亦吸引游人欣赏怡人风光。
- ◆ **西九文化区** - 参观香港故宫文化博物馆
- ◆ **旧城中环** - 漫步中环, 煤气灯街, 欣赏荷李活道风靡网络世界的巨型壁画。
- ◆ **泰昌饼家** - 历史悠久的泰昌饼家以蛋挞和沙翁而闻名。热乎乎的蛋挞, 滑嫩可口且香气扑鼻。
- ◆ **大馆** - 是昔日警务人员和本地百姓对前警察总部建筑群的简称。
- ◆ **太平山(含单程缆车)** - 站在海拔373米的太平山顶上, 您就像是乘坐飞机横越维多利亚港的上空, 超过300万居民的香港区-维港两岸的九龙半岛, 香港岛北岸, 将展现在您的眼前。一栋栋摩天大楼笔直的耸立着, 看似伸手可及。香港是全球人口密度最高的城市之一。想象一下, 当下无数座大楼都同时亮起灯时, 维港的海面, 维港上的夜空都被照得发紫, 那会是多么壮丽璀璨。

### 澳门

- ◆ **益隆炮竹厂** - 游径全长约400米, 以传统历史记忆作为引导线, 沿路可以看到炮竹厂的浆引区, 水道, 池塘, 凿炮房及货仓等, 并可使用导览系统观赏当时炮竹生产及制作工序流程的影片, 让公众踏上游径参观时可发掘出园区的文化底蕴, 感受历史建筑与树木共生的自然美, 探索整个活化区的各种建筑。
- ◆ **九澳七苦圣母小堂** - 路环九澳七苦圣母小堂建于1966年, 为九澳居民, 包括治疗麻疯病人的家庭及附近居民而兴建。教堂的北门上有一幅壮观的青铜色耶稣钉在十字架上画像, 是由一位意大利雕刻家为九澳居民创作的。
- ◆ **上葡京综合度假村** - 澳门全新品牌休闲购物中心。您可以享受全新的购物休闲体验!
- ◆ **大三巴牌坊** - 为圣保禄教堂前壁遗址。该教堂建于1602年至1640年, 原名为“天主之母”教堂, 附属于其旁的圣保禄学院。两者均毁于1835年之大火, “三巴”是“圣保禄”(Sao Paulo)之译音, 前冠以“大”字, 乃为区别另一座小三巴教堂。



酒店住宿 (4晚)

- ✓ 香港 - 荃湾西如心酒店酒店或同级 x 2晚
- ✓ 澳门 - 英伦游艇会酒店或同级 x 2晚

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Hollywood Road  
荷里活道壁画



Our Lady of Sorrows Church  
九澳七苦圣母小堂



Golden Bauhinia Square  
金紫荆广场



## SCHEDULE

### D1 DEPARTURE HONG KONG

(MOB)

- Check In Hotel

### D2 HONG KONG

(B/L/D)

- Golden Bauhinia Square
- Repulse Bay
- WestK- Hong Kong Palace Museum
- Old Town Central  
(Gaslamp Street, Hollywood Road)
- Tai Cheong Bakery
- Tai Kwun
- The Peak (Include one-way cable car)

### D3 HONG KONG MACAO

(B/L/D)

-  HONG KONG - ZHUHAI - MACAO BRIDGE
- Former Iec Long Firecracker Factory Walkway
- Arraial na Ervanários
- Our Lady of Sorrows Church
- The Grand Lisboa Palace
- Ruins of St. Paul's
- Rua do Cunha
- A-Ma Temple
- The Londoner Macao

### D4 MACAO

- Free & Easy

### D5 MACAO HONG KONG DEPARTURE

(B/MOB)

- Transfer to Macao Ferry Terminal and return to Hong Kong by boat.



✓ 3 Breakfast / 2 Lunch / 2 Dinner

#### Special Cuisine:

- ★ Hong Kong Style Dim Sum
- ★ Macao Tower 360 Café
- ★ Macao Portuguese Cuisine

## TOURIST ATTRACTIONS:

### HONGKONG

- ◆ **Golden Bauhinia Square** - Home to the reunification monument — the Forever Blooming Bauhinia Sculpture — gifted by the Chinese government to mark the Handover in 1997, Golden Bauhinia Square, along Expo Promenade, is also a top spot for admiring the harbour vistas.
- ◆ **Repulse Bay** - This beach has been Hong Kong Island's main swimming beach and known for its beautiful scenery and quiet, green surroundings. There are many luxury houses built here, home to many of the city's wealthy residents. The crescent- shaped shoreline with a wide beach bed also attracts tourists to enjoy the pleasant scenery.
- ◆ **WestK** - Visit Hong Kong Palace Museum.
- ◆ **Old Town Central** - Stroll through Central, explore the Gas Lamp Street, and admire the viral giant murals along Hollywood Road.
- ◆ **Tai Cheong Bakery** - The time-honoured Tai Cheong Bakery is famous for its egg tart and Chinese doughnuts. The warm egg tarts are soft, delicious, and fragrant.
- ◆ **Tai Kwun** - is the abbreviation of the former police headquarters complex by former police officers and local people.
- ◆ **The Peak (include one-way cable car)** - Standing on the top of the 373-meter above sea level, you'll feel as though you are flying across the Victoria Harbour. The city of Hong Kong with more than 3 million inhabitants, the Kowloon Peninsula and the north shore of Hong Kong Island stretches out in front of your eyes. In the skyline, a skyscraper stands straight and seems to be within reach. Don't forget that Hong Kong is one of the most densely populated cities in the world. Imagine the sight when countless buildings at the foot of the mountain light up all at once, casting a purple glow over the gleaming Victoria Harbour and the sky above - an unforgettable spectacle.

### MACAO

- ◆ **Former Iec Long Firecracker Factory Walkway** - The 400-metre walkway aims to pass on historical memories and is integrated into the characteristics of the environment for the public to indulge in the natural beauty of both the historic structures and plants. It will enrich the public's experiences of cultural tourism and leisure. Within the site, "The Echo of Firecrackers –Exhibition of the History of Macao Firecracker Industry" and a souvenir shop are open to the public.
- ◆ **Our Lady of Sorrows Church** - This small church was built in 1966 to serve the needs of the settlement of Ka Ho, where the families of cured lepers and a few new cases live. It has a magnificent bronze crucifix over the north door. It was created and given to Ka Ho by Italian sculptor Francisco Messima. Also associated with the building of this church is the name of another Italian sculptor, Oseo Acconci.
- ◆ **The Grand Lisboa Palace** - A new brand leisure & shopping mall in Macau. You may enjoy a new shopping & leisure experience there!
- ◆ **Ruins of St. Paul's** - The ruins of the front wall of St. Paul's Church. The church was built between 1602 and 1640 and was originally called the "Mother of God" church, attached to St. Paul's College next to it. Both were destroyed in the fire in 1835. The local name of the place is "Sanba", a transliteration of "São Paulo". The title is "big", which is to distinguish it from other smaller churches in the area.



#### HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ HONG KONG - Nina Hotel Tsuen Wan West or similar classes x 2 Nights
- ✓ MACAO - England Marina Club or similar classes x 2 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

# General Information

## · 香港/中国 HONGKONG/CHINA ·



<b>货币</b> Currency 	<b>港币</b> - HKD HongKong Dollar - HKD <b>人民币</b> - RMB Chinese Yuan - CNY	<b>信用卡</b> Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
<b>货币兑换率</b> Exchange Rate 	10 港币 = 马币 6 10 HKD = MYR 6 10 元 = 马币 6.50 10 CNY = MYR 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> Dial Code 	<b>香港</b> : +852 <b>Hong Kong</b> : +852 <b>中国</b> : +86 <b>China</b> : +86
<b>电压</b> Voltage 	<b>电压 - 220伏特</b> Voltage - almost always 220 V	<b>插座</b> Power Socket 	* 类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin * 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin * 类型 / Type G - 品字形型插头 / 3 Pin plugs * 类型 / Type I - 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
<b>时差</b> Time Different 	<b>香港/中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差</b> HongKong Macao - No time different with Malaysia	<b>行李托运</b> Luggage Allowance 	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
<b>气候</b> Weather 	<input type="checkbox"/> 春季 Spring 4月 Apr -11°C ~ -2°C <input type="checkbox"/> 夏季 Summer 5月 - 8月 May to Aug 13°C ~ 24°C <input type="checkbox"/> 秋季 Autumn 9月 - 10月 Sep to Oct 17°C ~ 28°C <input type="checkbox"/> 冬季 Winter 11月 - 3月 Nov to Mar -4°C ~ 4°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
<b>飞机型号</b> Aircraft Type 	<b>A330</b> <b>A320</b>		

<b>Departure Date:</b> 出发日期:	<input type="text"/>	<b>Flight:</b> 航班行程:	<input type="text"/>
<b>Tour Fare:</b> 团费:	<input type="text"/>	<b>Airport Tax &amp; Fuel Surcharge:</b> 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
<b>Tipping:</b> 小费:	<input type="text"/>	<b>Agent Collection Fee:</b> 旅行社代收费:	<input type="text"/>
<b>Visa:</b> 签证:	<input type="text"/>	<b>Travel Insurance:</b> 旅行保险:	<input type="text"/>
		<b>TOTAL:</b> 总数:	<input type="text"/>



Operated By  
**ICE HOLIDAYS SDN BHD**  
(230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: